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          Задача курсовой работы спроектировать цилиндр высокого давления паровой турбины К-800-240. В последующих разделах будет представлено описание прототипа турбины К-800-240-5 ЛМЗ, расчет тепловой схемы и газодинамический расчет проточной части цилиндра высокого давления.
Опираясь на расчеты проточной части, создается эскиз проточной части
ЦВД, по расчетам закрутки проектируется модель лопатки. Так же был представлен расчет на прочность рабочей лопатки последней ступени ЦВД и диска.
Был произведет расчет собственных частот рабочей лопатки и ротора цилиндра, по результатам которых, были построены вибрационные диаграммы.
В описании конструкции представлены сопутствующие иллюстрации из
прототипа турбины К-800-240-5.
        

        
          The task of the course work to design a high-pressure cylinder of a steam turbine K-800-240. The following sections will describe the prototype of the K-800-240-5 LMZ turbine, the calculation of the thermal circuit and the gas-dynamic calculation of the flow part of the high-pressure cylinder.
Based on the calculations of the flow part, a sketch of the flow part of the CVP is created, according to the calculations of the swirl, a model of the blade is designed. The calculation of the strength of the working blades of the last stage of the CVP and the disk was also presented.
A calculation was made of the natural frequencies of the working blades and cylinder rotors, according to the results of which, vibration diagrams were built.
In the design description, accompanying illustrations from the prototype of the K-800-240-5 turbine are presented.
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